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Rada Miejska w Kazimierzy Wielkiej 

Radni-Sesja 

Protokół Nr IV/2024 

IV Sesja w dniach 27 czerwca 2024 - 27 czerwca 2024 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:32 dnia 27 czerwca 2024 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej. 

Obecni: 

1. Rafał Gabryś 

2. Paweł Kasiak 

3. Piotr Klimczyk 

4. Jerzy Koziara 

5. Iwona Latos 

6. Lucjan Małek 

7. Marcin Michalec 

8. Stanisław Nawrot 

9. Andrzej Nocoń 

10. Stanisław Nowak 

11. Wacław Piwudzki 

12. Jacek Skopowski 

13. Janusz Wątek 

14. Wioletta Wójcik 

15. Marek Zwolański 

1. Otwarcie obrad. 

Referuje: Przewodnicząca Rady Miejskiej - Wioletta Wójcik 
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4. Sesja Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej rozpoczęła się o godzinie 9.00. Otworzyła ją i poprowadziła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Wójcik. Na wstępie powitała wszystkich zebranych,  

w szczególności włodarzy Miasta, naczelników, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, 

panie i panów sołtysów oraz laureatów i finalistów wojewódzkich konkursów przedmiotowych wraz  

z opiekunami.   

2. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca ogłosiła, ze w posiedzeniu udział bierze 13 radnych Rady Miejskiej. Taka ilość radnych 

oznacza, że uchwały podjęte podczas posiedzenia posiadać będą wiążąca moc prawną.   

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wyłączenie z porządku obrad pkt. Nr 14, tj. uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości oznaczonych numerami ewidencyjnymi 346/23, 346/29  

i 347/61 położonych w obrębie Łękawa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

4. Wręczenie nagród Burmistrza Miasta i Gminy Kazimierza Wielka laureatom i finalistom olimpiad oraz 

wojewódzkich konkursów przedmiotowych. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy – Łukasz Maderak: będąc osobą odpowiedzialną za sprawy szkolnictwa 

w gminie Kazimierza Wielka, zwrócił się do uzdolnionej młodzieży – w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy 

oraz własnym – słowami: chciałem złożyć wam, młodzi ludzie, gratulacje, ponieważ ten sukces wymaga od 

Was wiele pracy, o czym wiem z własnego doświadczenia, jako nauczyciel przygotowujący olimpijczyków. 

Osiągnięte sukcesy, to Wasza przyszłość – wybierzecie odpowiednie szkoły, w przyszłości zawody  

i będziecie chlubą nie tylko swoich nauczycieli ale także całej Gminy. To Wy reprezentujecie naszą 

społeczność rozsławiając ją. Wszyscy wiedzą, ze tacy wspaniali młodzi ludzie i tacy wspaniali nauczyciele 

mieszkają na tej ziemi. Za to jesteśmy wdzięczni i za to chcemy Wam podziękować. Dziękujemy Waszym 

Rodzicom za wsparcie, za to że nie przeszkadzają a pomagają w rozwijaniu umiejętności i talentów. 

Dziękujemy Nauczycielom, ponieważ do osiągnięcia takich sukcesów nie wystarczą tylko lekcje, kółka 

zainteresowań ale także zaangażowanie swojego wolnego czasu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Wójcik: pogratulowała wszystkim laureatom i finalistom 

konkursów przedmiotowych. Doceniła trud i wysiłek uczniów.  

Nastąpiła ceremonia wręczenia nagród laureatom i finalistom olimpiad i konkursów przedmiotowych: 

Laureaci: 

1) Wojciech Czajka – SSP Nr 1 w Kazimierzy Wielkiej – biologia, opiekun: Wioletta Koziara, 

2) Jakub Wilk – SSP Nr 1 w Kazimierzy Wielkiej – j. polski , opiekun: Katarzyna Erbel, 

3) Jakub Wilk – SSP Nr 1 w Kazimierzy Wielkiej – j. angielski, opiekun Jolanta Kochańczyk 

4) Mikołaj Wiśniowski – SSP Nr 1 w Kazimierzy Wielkiej – biologia, opiekun Wioletta Koziara.  
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Finaliści: 

1) Emilia Borycka – SSP Nr 1 w Kazimierzy Wielkiej – historia, opiekun Monika Anielska, 

2) Julia Piątek – SSP Nr 3 w Kazimierzy Wielkiej – j. niemiecki, opiekun Ewa Adamczyk-Isaki, 

3) Krystian Marzec – SSP w Wielgusie – matematyka, opiekun Hanna Mazur, 

4) Szymon Filo – SSP w Wielgusie – historia, opiekun Dorota Kuliś, 

5) Lena Wiśniewska – SSP w Kamieńczycach – j. niemiecki, opiekun Ewelina Buras. 

5. Zgłoszenie uwag do treści protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej (Protokół  Nr III z dn. 

11.06.2024 r.). 

6. Informacja Burmistrza o bieżącej pracy między  sesjami. 

Referuje: Burmistrz Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej - Adam Bodzioch, Zastępca Burmistrza Miasta  

i Gminy - Łukasz Maderak: 

Burmistrz MiG – Adam Bodzioch: zakończył się rok szkolny, z tej okazji Burmistrz podziękował za rok udanej 

współpracy i złożył życzenia udanych i bezpiecznych wakacji. Przedstawił komunikat: od dnia 1 lipca 2024 

r. na Rynku miejskim uruchomione zostaną szlabany. Mechanizm jest bardzo prosty ale w pierwszych 

dniach na rynku obecny będzie pracownik Urzędu, który będzie służył pomocą. Pierwsza godzina 

parkowania jest bezpłatna. Ogłoszono przetarg na Zakład przyrodo-leczniczy, kiedy zostanie on 

rozstrzygnięty, to informacje zostaną przekazane Wysokiej Radzie. Dokonano analizy wyników sposobu 

segregacji śmieci na terenie gminy Kazimierza Wielka. Niestety, Gmina nie dotrzymała postawionych 

wcześniej warunków, dotyczących uzyskania 30% segregacji śmieci. To oznacza konieczność zapłacenia 

kary, która będziewynosiłaprawdopodobnie30 tys. złotych. W roku 2024 w strumieniu śmieci powinno być 

45% segregacji.  Jeśli ten warunek nie będzie spełniony, to kara za 2024 rok wyniesie 160 ty zł. Segregacja 

nadal jest niezadowalająca. Jeżeli segregowanie śmieci nie poprawi się, to burmistrz będzie zmuszony 

podwoić cenę za odbiór odpadów komunalnych. Gmina nie może sobie pozwolić na to, by z budżetu 

gminy opłacać takie kary. Odrębną kwestią pozostaje utrata dobrego wizerunku Gminy.  

Samorząd Gminy będzie tworzył CUS – Centrum Usług Społecznych. Jest tonowa organizacja.  

W województwie świętokrzyskim CUS utworzyły trzy gminy. Jest to trudna operacja ale dobrze 

finansowana przez Urząd Marszałkowski. Zamiarem burmistrza jest utworzenie CUS-u na bazie MGOPS-u. 

W ramach CUS możliwy jest zakup busa, który może świadczyć usługi transportowe.  

Planowane jest rozbudowanie Zakładu Gospodarki Komunalnej. W roku 2015 Zakład stał się wydziałem 

UMiG. Planuje się wyodrębnienie tej części Gospodarki Komunalnej, nad którym Urząd sprawowałby 

nadzór. W takiej sytuacji możliwy byłby odbiór VAT-u. Ważna wówczas zaplanować doposażenie zakładu  

w sprzęt. Takie przedsięwzięcie będzie kosztowne na tyle, że prawdopodobnie konieczna będzie 

rezygnacja z niektórych inwestycji. 
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Burmistrz odniósł się do sytuacji Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Kazimierzy Wielkiej.  

Wybory sołtysów planowane są na przełomie września i października.  

Dożynki Gminne w roku 2024 odbędą się w Donosach. Burmistrz podziękował Mieszkańcom Donos za to, 

ze wyrazili chęć organizowania, wraz z samorządem, święta plonów.  

Prowadzone są rozmowy z inwestorami. Posiadamy pewne wskazówki, co samorząd powinien zapewnić, 

by spełnić oczekiwania inwestycyjne. Jednym z takich warunków jest przygotowanie infrastruktury, co – 

zdaniem burmistrza – będzie czasochłonne i kosztowne. Zainteresowaniem objęte jest konkretne miejsce, 

które obejmuje działki będące własnością gminy oraz starostwa powiatowego.  

Zastępca Burmistrza MiG – Łukasz Maderak: na terenie gminy Kazimierza Wielka realizowane są 

Inwestycje w ramach umów z Polskiego Ładu. Jedną z nich jest przebudowa stadionu „Sparty”. Termin 

zakończenia tej inwestycji upływa z dniem 19 listopada 2024 roku. W czasie projektowania, wstępne 

zarysy projektu były konsultowane z zarządem i piłkarzami „Sparty”. Uwagi ludzi związanych z piłką były 

nanoszone przez projektanta. Ponadto sam projektant wprowadzał nowe i konieczne rozwiązania. To 

wszystko wymagał czasu. Na dzień dzisiejszy wykonany jest pierwszy strop oraz ścianki działowe na dole, 

są wykonane przyłącza wody, kanalizacji – parter jest już zrobiony pod tynkowanie i robienie wylewek. 

Początkowo wszystko miało być wykonane z gotowych elementów ale tam jest wszystko zbrojone. 

Wykonawca jest z gminy Kazimierza Wielka. Obecnie są robione te prace, które nie są widoczne gołym 

okiem.  

Kolejna inwestycja z Polskiego Ładu: wykonana jest altana na Rynku Miejskim, w trakcie realizacja 

przebudowa skateparku i budowa placu zabaw, wykonano już plac zabaw nad zbiornikiem, trwają prace 

nad budową ścieżki pieszo rowerowej nad zbiornikiem retencyjnym.  Ustalono rowy odwadniające przy 

ścieżce pieszo rowerowej. 

Oczekujemy na nabór pozwalający oczyścić zbiornik retencyjny. Odmulenie zbiornika to kwota od 3 do 4 

mln. zł.  

Przebudowa dróg na terenie Miasta Kazimierza Wielka: budowany jest parking i droga przy zbiorniku 

retencyjnym, powstanie altana na miejscu zielonej toalety. 

Podpisana zostanie umowa z firmą ochroniarska na teren Rynku Miejskiego, w szczególności biorąc pod 

uwagę „częstych bywalców” altany. 

Trwa przebudowa dróg na terenie gminy Kazimierza Wielka, tj. w Skorczowie, Boronicach, Chruszczynie 

Wielkiej, Chruszczynie Małej, Dalechowicach, Słonowicach i Donatkowicach. W trakcie jest budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Sieradzice, Boronice, Góry Sieradzkie. 

W trakcie realizacji jest budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gabułtowa, Boronic, Głuchowa, Zięblice, 

Chruszczyna Wielka, Gunów Wilków, Stradlice, Marcinkowice, Sieradzice, Nagórzanki, Wielgus. Koszt tej 

inwestycji to około 0,5 mln. zł.  
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W związku z nawałnicami zgłoszono około 15 dróg powodziowych – są to drogi zniszczone przez deszcze 

nawalne. Wybierane są te drogi, które są zniszczone.  

Zrealizowano budowę skrzyżowania przy SSP Nr 3.  

Radny Piotr Klimczyk: mówiono o przetargu na wykonanie zakładu przyrodoleczniczego. W którym miejscu 

on powstanie – w gimnazjum czy w budynku basenu? 

Burmistrz MiG: kwota 2 mln. zł. wystarczy na zagospodarowanie wolnych pomieszczeń przy basenie. 

Jednak docelowo obiekty po gimnazjum również należy zagospodarować, ponieważ jest to w strefie A i B, 

to te pomieszczenia byłyby zespołem medycznym.  

7. Informacja Przewodniczących o pracach komisji między sesjami. 

Referuje: 1) Przewodniczący Wspólnych Komisji obradujących w dniu 17.06.2024 - Rafał Gabryś, 2) 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej - Marek Zwolański 

Przewodniczący Wspólnych Komisji Rady Miejskiej obradujących w dniu 17.06.2024 r. – Rafał Gabryś: 

przedmiotem 1. Posiedzenia Wspólnych Komisji była analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2023 rok i opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego Gminy. Analiza została przyjęta bez uwag. Przedstawiono informacje z realizacji utrzymania 

porządku i czystości oraz gospodarowania odpadami za 2023 rok. Przedstawiono także informacje na 

temat przebiegu inwestycji w 2023 w tym także inwestycji drogowych. Przedstawiono sprawozdania 

merytoryczne i finansowe z działalności Kazimierskiego Ośrodka Kultury oraz Miejsko-Gminnej  

i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Kazimierzy Wielkiej. Dyrektor Kazimierskiego Ośrodka Kultury 

przedstawił także program obchodów Dni Kazimierzy Wielkiej. Ponadto Sekretarz Gminy – Rafał Stokłosa 

przedstawił Raport o stanie Gminy Kazimierza Wielka za 2023 rok. Raport został pozytywnie zaopiniowany 

przez Wspólne Komisje. Analizie Wspólnych Komisji poddano projekt uchwały, który został pozytywnie 

zaopiniowany i będzie procedowany na dzisiejszej sesji (w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kazimierza Wielka oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia  1 września 2024 roku). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej – Marek Zwolański: w dniu 

17.06.2024 roku obradowała komisja Rewizyjna w składzie 4-radnych na 5-osobowy skład komisji. 

Centralnym punktem obrad było rozpatrzenie i opinia sprawozdań finansowych, sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok wraz z opinią RIO o tych sprawozdaniach oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego Gminy.  

Komisja wypracowała opinię w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej  

za 2023 rok oraz sporządziła Wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy  

w Kazimierzy Wielkiej za 2023 rok. Wniosek w wyżej wymienionej sprawie  został niezwłocznie wysłany do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach. 

8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Kazimierza Wielka za 2023 rok. 
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Referuje: Skarbnik Miasta i Gminy – Agnieszka Gaik: przedmiotem uchwały jest zatwierdzenie rocznego 

sprawozdania finansowego Gmina Kazimierza Wielka  za rok 2023, które składa się z bilansu z wykonania 

budżetu, łącznego bilansu jednostek budżetowych, łącznego rachunku zysków i strat jednostek 

budżetowych, łącznego zestawienia zmian w funduszu jednostek budżetowych, informacji dodatkowej. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Kazimierza Wielka za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr IV/20/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kazimierza Wielka za 2023 rok zostało 

podjęta przez Radę Miejską w treści stanowiącej załącznik do protokołu.  

9. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Kazimierza Wielka za 2023 rok oraz przeprowadzenie nad nim 

debaty. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej: Raport o stanie Gminy Kazimierza Wielka za 2023 rok 

został podany do publicznej wiadomości. Do publicznej wiadomości podano także Ogłoszenie 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Kazimierzy Wielkiej, w którym zaprasza się mieszkańców do debaty nad 

przedstawionym Raportem. Każdy mieszkaniec może zabrać głos w sprawie Raportu, jeżeli wcześniej, tj. 

do dnia 26.06.2024 r., dokonał pisemnego zgłoszenia popartego dwudziestoma podpisami. Takie 

zgłoszenie nie wpłynęło. Skoro nie wpłynęło zgłoszenie, to Pani Przewodnicząca zaprosiła do debaty 

radnych Rady Miejskiej oraz osoby zgromadzone na sali obrad.  
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Referuje Sekretarz Miasta i Gminy – Rafał Stokłosa: w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy w Kazimierzy 

Wielkiej przedstawił po raz 6 Raport o stanie Gminy Kazimierza Wielka. Raport jest pracą zbiorową 

wydziałów Urzędu Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej oraz jednostek podległych. Raport został 

zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie www.kazimierzawielka.pl oraz został przesłany 

radnym Rady Miejskiej do zapoznania się przed przystąpieniem do prac w komisjach oraz na dzisiejszej 

sesji Rady Miejskiej. Raport został przedstawiony na posiedzeniu Wspólnych Komisji w dniu 17 czerwca 

2024 roku, gdzie został zaopiniowany pozytywnie. Raport liczy 156 stron, zawiera informacje przekazane 

przez poszczczególne wydziały UMiG oraz jednostki organizacyjne.  

Nie zgłoszono chęci udziału w debacie, nie zgłoszono uwag/wniosków. 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że Raport o stanie Gminy Kazimierza Wielka za 2023 rok został 

przyjęty bez uwag.  

10. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej wotum zaufania  za 

2023 rok. 

Referuje: Sekretarz Miasta i Gminy – Rafał Stokłosa: odczytał treść uchwały, której przedmiotem jest 

udzielenie absolutorium burmistrzowi. Podjęcie uchwały poprzedza rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy 

oraz debata nad nim. Po zakończeniu tego etapu podejmuje się przedmiotową uchwałę.  

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej wotum zaufania  za 

2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (4) 

Iwona Latos, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

http://www.kazimierzawielka.pl/
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Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr IV/21/2024 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kazimierzy Wielkiej wotum zaufania  za 2023 rok została podjęta. Treść uchwały stanowi 

załącznik do protokołu.  

11. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej  z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 rok. 

Przewodniczący komisji rewizyjnej – Marek Zwolański: odczytał Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Kazimierzy Wielkiej, sporządzony na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r., w sprawie  udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej za 2023 rok. We wniosku komisja  

w głosowaniu jawnym zdecydowała o udzieleniu absolutorium burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu 

za 2023 rok. Za takim stanowiskiem głosowało 3 radnych, jeden wstrzymał się od głosu, jeden radny był 

nieobecny. Przewodniczący komisji Rewizyjnej odczytał także opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

z dnia 19 czerwca 2024 roku o Wniosku komisji Rewizyjnej. W Uchwale Nr 84/2024 RIO pozytywnie 

opiniuje przesłany Wniosek. 

Sekretarz – Rafał Stokłosa: odczytał treść uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kazimierzy Wielkiej z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.  

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej  z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Lucjan Małek, Wacław Piwudzki, Jacek 

Skopowski, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Iwona Latos, Stanisław Nawrot, Stanisław Nowak, Janusz Wątek 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr IV/22/2024 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kazimierzy Wielkiej  z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok została 

podjęta przez Wysoką Radę.  

Burmistrz Miasta i Gminy – Adam Bodzioch: podziękował za udzielenie absolutorium zaznaczając, że 

wykonanie budżetu w 2023 roku było możliwe dzięki pracy wszystkich pracowników Urzędu, wszystkich 

jednostek organizacyjnych, a przede wszystkim Pani Skarbnik, która w realizację budżetu włożyła wiele 

pracy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła gratulacje Burmistrzowi Miasta i Gminy wręczając bukiet kwiatów  

w towarzystwie Zastępcy Burmistrza oraz Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  

Burmistrz Miasta i Gminy wręczył bukiet kwiatów Pani Skarbnik – Agnieszce Gaik w podziękowaniu z trud 

włożony w wykonanie budżetu zaplanowanego na 2023 rok.  

12. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok. 

Referuje: Skarbnik Miasta i Gminy - Agnieszka Gaik: w uchwale budżetowej na 2024 rok wprowadza się zmiany 

polegające na zwiąekszeniu dochodów budżetu gminy o kwotę – 252 396,00 zł w tym m.in. w następujących 

działach: Transport –  wpływy z opłat za zezwolenia i odsetek -1 570,00 zł, Gospodarka mieszkaniowa – 

20 000,00 zł wpływy z opłat użytkowania wieczystego, wpływy z usług 7 000,00 zł, wpływy z najmu i dzierżawy 

20 000,00 zł, Administracja publiczna – 8 000,00 zł wpływy z rozliczeń, Dochody od osób prawnych i osób 

fizycznych z tytułu podatków, opłat – podatek od czynności cywilnoprawnych 500,00, odsetki 3 000,00 zł, 

podatek od środków transportowych 22 000,00 zł, opłata targowa 2 000,00 zł, odsetki od wpłat od  osób 

prawnych 15 000,00 zł, Różne rozliczenia - 98 800,00 zł środki Polski Ład Program ”Rozświetlamy Polskę” 

98 800,00 zł, Pomoc Społeczna 4 500,00 zł wpływy z usług, Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 

8 375,00 środki dot. rozliczania programu „Czyste powietrze”. Ponadto zwiększa się wydatki budżetu gminy  

o kwotę –  252 396,00 zł w tym m.in.: Rolnictwo – Korekta planu wydatków – 2 061,00 zł zakup usług, Transport  

i łączność – środki 17 785,97 zł na utrzymanie przystanków dot. rozliczenia za 2023 rok, Gospodarska 

mieszkaniowa – zakup usług  65 000,00 zł dotyczących operatów szacunkowych dla nieruchomości i gruntów, 

zakup usług pozostałych 5 000,00 zł  dotyczący utrzymania gminnych zasobów mieszkaniowych. W dziale 

Administracja publiczna –   dokonuje się korekty planu  48 400,00 zł, celem uzupełnienia planu wydatków  

w innych działach, Bezpieczeństwo  publiczne – korekta fundusz sołecki Słonowice – 2 618,51 zł, Ochrona 

zdrowia – środki z rozliczenia za 2023 rok dot. profilaktyki antyalkoholowej i środków z tzw. alkoholi „małpek” 

i inne.  

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia, odczytując wyniki głosowania ogłosiła, że uchwała Nr IV/23/2024 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Kazimierza Wielka na 2024 rok została podjęta w treści stanowiącej załącznik do 

protokołu.  

13. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata  2024-

2039. 

Referuje: Skarbnik Miasta i Gminy - Agnieszka Gaik: w związku z dokonaniem zmian w budżecie Gminy 

Kazimierza Wielka na 2024 rok, zaistniała konieczność zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2039. Zmiany dotyczą w szczególności Załącznika Nr 2 („Przedsięwzięcia”) w następującej pozycji:  

   -  „Budowa oświetlenia ulicznego w sołectwach na terenie gminy Kazimierza Wielka”w 2024 roku  

193 098,03 zł 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata  2024-

2039. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr IV/24/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kazimierza Wielka na lata  2024-2039 została podjęta w treści stanowiącej załącznik do 

protokołu.  

14. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi 346/23, 346/29 i 347/61 położonych w obrębie Łękawa. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. działki rolnej położonej w Sieradzicach). 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot:  uchwała dotyczy wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy gruntu rolnego z działki 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 155. Powierzchnia przeznaczona do dzierżawy to 0,1700 ha, grunt 

położony w obrębie Sieradzice, stanowiący własność gminy Kazimierza Wielka na podstawie Decyzji 

Wojewody Kieleckiego. Grunt został zagospodarowany przez dzierżawcę w sposób  zgodny z  zasadami  

dobrej kultury rolnej. Dzierżawca należycie wywiązuje się z warunków zawartych  w  umowie, nie zalega 

w płatnościach z tytułu czynszu dzierżawnego. Dzierżawca użytkuje przedmiotowy grunt od kilku lat   

i zwrócił się z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. działki rolnej położonej w Sieradzicach). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 
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ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia, odczytując wyniki głosowania stwierdziła, że uchwała Nr IV/25/2024  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat (dot. działki 

rolnej położonej w Sieradzicach) została pojęta w treści stanowiącej załącznik do protokołu.  

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. działki Nr 513/31). 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot: Niniejsza uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 3 m² na 

działce ewidencyjnej 513/31 w Kazimierzy Wielkiej, stanowiącej własność Gminy Kazimierza Wielka na 

podstawie Decyzji Wojewody Kieleckiego. Dzierżawca użytkuje przedmiotowy grunt od kilku lat i zwrócił 

się z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki, na której posadowiona jest ładowarka do 

samochodów elektrycznych. Dzierżawca wywiązuje się z warunków zawartych w umowie, nie zalega  

w płatnościach z tytułu czynszu dzierżawnego i podatku od nieruchomości. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. działki Nr 513/31). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia, odczytując wyniki głosowania stwierdziła, że uchwała Nr IV/26/2024  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat (dot. działki 

Nr 513/31) została pojęta w treści stanowiącej załącznik do protokołu.  

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. garaży blaszanych Nr 40 i 109). 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot: uchwała dotyczy wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu o powierzchni 40 m ², z działki o numerze ewidencyjnym 

8 położonej w obrębie Kazimierza Wielka przy ulicy Przemysłowej, stanowiącej własność gminy 

Kazimierza Wielka na podstawie Decyzji Wojewody Kieleckiego.  Grunt ten zabudowany jest garażami  

o konstrukcji blaszanej, stanowi własność dotychczasowych dzierżawców, którzy zwrócili się  

z wnioskiem o zawarcie kolejnych umów dzierżawy. Dzierżawcy nie zalegają w płatnościach na rzecz 

Gminy Kazimierza Wielka.  

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. garaży blaszanych Nr 40 i 109). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenia, odczytując wyniki głosowania stwierdziła, że uchwała Nr IV/27/2024  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat (dot. 

garaży blaszanych Nr 40 i 109) została pojęta w treści stanowiącej załącznik do protokołu.  

 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. garażu blaszanego Nr 6). 

Referuje: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Rolnictwa - Maria Szot: Niniejsza uchwała dotyczy 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu o powierzchni 20 m², z działki  

o numerze ewidencyjnym 155/34 położonej w obrębie Kazimierza Wielka przy ulicy Partyzantów, 

stanowiącej własność gminy Kazimierza Wielka. Grunt ten zabudowany jest garażem o konstrukcji 

blaszanej, stanowi własność dotychczasowego dzierżawcy. Grunt dzierżawiony jest od wielu lat,  

a dzierżawca nie zalega w płatnościach z tytułu czynszu dzierżawnego.  

 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat 

(dot. garażu blaszanego Nr 6). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 
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Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła, że uchwała Nr IV/28/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do  5 lat (dot. garażu blaszanego Nr 6) została podjęta  

w treści, która stanowi załącznik do protokołu. 

19. Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Kazimierza Wielka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia  1 września 

2024 roku. 

Referuje: Dyrektor ZEAS-u - Marta Dziula: aktualny plan sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Kazimierza Wielka oraz granice ich obwodów określa uchwała Nr XI/75/2019 
w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kazimierza Wielka 
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 
Cytowana wyżej  uchwała obejmowała dotychczas funkcjonującą na terenie Gminy Kazimierza Wielka 
Szkołę Podstawową z Oddziałami Przedszkolnymi „Szkoła Twórcza” prowadzoną przez Stowarzyszenie 
„Twórcza Szkoła”.  Z uwagi, iż w dniu 13.02 2024 r. Walne Zebranie Stowarzyszenia „Twórcza Szkoła”  
podjęło Uchwałę Nr 1/2024 w sprawie zamiaru likwidacji z dniem 31 sierpnia 2024 roku Szkoły 
Podstawowej z Oddziałami Przedszkolnymi „Szkoła Twórcza” zachodzi konieczność ustalenia nowego 
planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kazimierza Wielka wraz ze 
zmianą granic ich obwodów. Mając na względzie powyższe od dnia 1 września 2024 roku uczniom 
zlikwidowanej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Przedszkolnymi „Szkoła Twórcza” prowadzoną przez 
Stowarzyszenie „Twórcza Szkoła” zamieszkałym w obwodzie tej szkoły obejmującym miejscowości: 
Cudzynowice, Kamyszów oraz Słonowice zapewniona została kontynuacja nauki w Samorządowej Szkole 
Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Kazimierzy Wielkiej, w której zasoby lokalowe umożliwiają 
bezpieczne i higieniczne otoczenie do nauki i pracy. Przewidywana na skutek przeprowadzonych zmian 
organizacja szkoły przejmującej dzieci nie pogorszy warunków nauczania ani nie ograniczy powszechnej 
dostępności do szkoły. Zaplanowany plan sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów 
został ustalony w sposób umożliwiający wszystkim dzieciom spełnianie obowiązku szkolnego. W przypadku 
gdy droga dziecka z domu do szkoły przekracza 3 km dla uczniów klas I-IV oraz 4 km dla uczniów klas V-VIII 
gmina Kazimierza Wielka zapewni bezpłatny transport i opiekę w czasie przewozu. Wszystkie szkoły 
podstawowe objęte siecią są szkołami o pełnej strukturze organizacyjnej, obejmującej klasy  
I-VIII.  Projekt uchwały zgodnie z art. 39 ust. 8 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe został 
przekazany do zaopiniowania przez Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty, który pozytywnie go zaopiniował. 
Przedstawiony projekt uchwały został również przedstawiony związkom zawodowym celem zaopiniowania 
i uzyskał ich akceptację. Projekt uchwały został także pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Wspólnych 
Komisji Rady Miejskiej w dniu 17 czerwca 2024 roku. 
 

Głosowano w sprawie 

Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Kazimierza Wielka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia  1 września 

2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (13) 

Rafał Gabryś, Paweł Kasiak, Piotr Klimczyk, Jerzy Koziara, Iwona Latos, Lucjan Małek, Stanisław Nawrot, 

Stanisław Nowak, Wacław Piwudzki, Jacek Skopowski, Janusz Wątek, Wioletta Wójcik, Marek Zwolański 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Michalec, Andrzej Nocoń 

Przewodnicząca posiedzenie ogłosiła, że uchwała Nr IV/29/2024 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kazimierza Wielka oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia  1 września 2024 roku została podjęta jednogłośnie w treści, 

która stanowi załącznik do protokołu.  

20. Sprawy różne, wolne wnioski. 

Radny Rafał Gabryś: pojawiły się artykuły w lokalnej gazecie o problemie z budową i kolejny, przeciwny,  

o przyspieszaniu robót na Sparcie. Który z tych artykułów jest prawdziwy?  

Zastępca Burmistrza MiG -  Łukasz Maderak: jesteśmy w stałym kontakcie z Wykonawcą. Prace trwają cały 

czas. Tempo jest różne. Projekt był uzgadniany z zarządem Sparty, z działaczami i ludźmi związanymi  

z piłką. Intencją jest osiągnięcie jak najlepszego i trwale fumkcjonanego efektu.  Przewidziano tam 

ogrzewanie na pelet lecz byłby problem z osobą obsługującą. Uznano, bez ponoszenia dodatkowych 

kosztów, że wykona się tam ogrzewanie gazowe. Warto zatem poczekać kilka tygodni, by uzyskać właściwy 

efekt. Ten budynek będzie docelowo zarabiał na siebie. Burmistrz przypomniał, ze przebudowa stadionu 

Sparty to inwestycja, do której samorząd gminny dokłada około 2 mln. zł.  

Burmistrz MiG – Adam Bodzioch: dwa kluby sportowe z terenu gminy (Caffaro i Sparta) zwróciły się  

o wspomożenie dofinansowania. Takiej możliwości prawnej i formalnej nie ma. 

Radny Janusz Wątek: zapytał, czy jest ogłoszony przetarg na przepompownię dla miejscowości Plechówka 

oraz zasugerował, by podczas przebudowy stadionu Sparty poprosić o opinię Świętokrzyski Związek Piłki 

Nożnej. 

Sekretarz Miasta i Gminy – Rafał Stokłosa: przedstawił kilka informacji o NIDZIE 2000. Związek jest na 

etapie realizacji 6 inwestycji na koszt przekraczający 14 mln.  Jeśli chodzi o przetarg na przepompownię, to 

został on już ogłoszony. Będzie wykonana przepompownia kontenerowa tłocząca wodę w stronę 

Plechowki. 
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W dniu 28.06. odbędzie się Walne Zgromadzenie NIDY 2000. 

Radny Wacław Piwudzki: zgłosił wniosek w imieniu mieszkańców, a w szczególności właścicieli działek 

Olszynka, by położyć na jezdni dwa progi zwalniające z powodu nadmiernie rozwijanej prędkości przez 

kierowców samochodów i motocykli. Ten teren został uatrakcyjniony w związku z oddaniem do użytku 

ścieżki pieszo-rowerowej.  

Zastępca Burmistrza MiG: być może należy wrócić do tematu uczynienia tej drogi jednokierunkową. Jeśli ta 

droga zostanie wyremontowana, to chyba nie unikniemy tego tematu, by była tam droga 

jednokierunkowa. 

Radny Jerzy Koziara: na drodze Odonów-Donosy również byłby potrzebny próg zwalniający. Na kolejnej 

komisji należy przedyskutować sprawę wszystkich progów. 

Radny Stanisław Nowak: na poprzednie żniwa miała być zrobiona droga Wojsławice-Krzyszkowice. Był 

geodeta i prace nie ruszyły do dzisiaj. Kolejna sprawa: Czy będzie oświetlenie w Krzyszkowicach? 

Zastępca Burmistrza: Krzyszkowice są ujęte w planie. 

Burmistrz MiG: w trakcie roku budżetowego pojawiają się nowe dofinansowania. Takim dofinansowaniem 

są powodziówki. Bywa, że w związku z tym rezygnujemy z niektórych inwestycji. 

Radny Stanisław Nowak: tam nie chodzi o asfalt lecz o wyrównanie nawierzchni, by mogły przejechać 

kombajny i traktory ze zbożem. 

Radny Rafał Gabryś: czy jest możliwość poprawy bezpieczeństwa osób wsiadających i wysiadających na 

przystanku przy ul. Partyzantów. 

Burmistrz MiG: dokonana będzie wizja w terenie. 

Radny Jacek Skopowski: ciężko jest dostać się do lekarza POZ, a osoby niepełnosprawne mają bardzo 

często, ponieważ nie ma tam wyznaczonego miejsca dla niepełnosprawnych. Zaproponował, by na 

początku parkingu wybudować 2,3 miejsca dla osób niepełnosprawnych. Ponadto w godzinach nocnych 

nie ma aptek dyżurujących na terenie miasta. Poprosił o interwencję u właściwego samorządu, tj. 

powiatowego. 

Zastępca Burmistrza: utworzenie miejsc jest sprawą zasadną. Należy tam zrobić dwa miejsca dla osób 

niepełnosprawnych od strony bramy. 

Radny Piotr Klimczyk: nawiązał do wypowiedzi dotyczących bezpieczeństwa. Chodzi o bezpieczeństwo 

dzieci z SSP Nr 1. Chodzi o moment przywiezienia i odwozu dzieci, które poruszają się pomiędzy 

samochodami. Ten problem zgłaszają rodzice. Poprosił, o podjęcie działań, by oddzielić przystanek 

autobusowy od szkolnego. Ponadto mieszkańcy ul. Krótkiej poprosili o pomoc, ponieważ znajduje się tam 

budynek, który jest siedliskiem szczurów. To utrudnia życie sąsiadów. Mieszkańcy ul. Sienkiewicza (w 

pobliżu posesji Nr 72) prośba, by zamontować lampę na istniejącym słupie.  
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Burmistrz MiG: głaz przy pomniku T. Kościuszki, o który wcześniej pytał radny Piotr Klimczyk, został 

przywieziony przez Sponsora w celu umieszczenia tablicy pamiątkowej a drugi przywieziono na przyszłość.  

Zastępca Burmistrza MiG: bezpieczeństwem dzieci zajmiemy się. Ten przystanek służy ludziom. Być może 

zamontowany zostanie także przystanek dla uczniów, którzy czekają na busa. 

Burmistrz MiG: być może właściciel terenu po PKS będzie chciał wydzierżawić teren pod BUS-y. 

Radny Marek Zwolański: w dniu 1 lipca zamykamy wjazd na Rynek. Co się będzie działo z paniami 

handlującymi na Rynku.  

Zastępca Burmistrza MiG: płatny parking to wspólna decyzja. Jeśli chodzi o strefę płatnego parkowania,  

to jest ona najniższa. Stref płatnego parkowania w Kazimierzy Wielkiej będzie więcej, bo i samochodów 

jest więcej. Jeśli chodzi o panie handlujące na Rynku, to na miejscu, gdzie był przystanek, powstaną cztery 

miejsca handlowe. Będą to zadaszone budki.  

Przedstawiciel Stowarzyszenia – Krzysztof Kwiecień: w dniu 11.06.2024 podczas sesji Rady Miejskiej padła 

prośba o informowaniu radnych. Nikt nie poinformował o niebezpiecznej budowie zakładu w Odonowie. 

Mieszkańcy Gminy Kazimierza Wielka protestują przeciw budowie tego zakładu. Ludzie nie chcą 

śmiercionośnej budowy. Podano kody produktów tam wytwarzanych. Są to substancje bardzo szkodliwe. 

Ponadto w Odonowie jest niecka, zatem trujące substancje stamtąd szybko nie wywieje. Poprosił  

o zarejestrowanie, ze podpisywane są protesty. Jednocześnie zaapelował do komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska o zbadanie powietrza.  

Burmistrz MiG: w Gminie wydaje się wiele decyzji administracyjnych. Trudno oczekiwać, że Gmina będzie  

o wszystkim informować. Radni i mieszkańcy mogą wszyscy przyjść i zapoznać się z tym, co oznaczają 

kody. Sprawa Łyczakowa jest już załatwiona i przygotowany jest MPZP na ten obszar. Poprosił, by nie 

wzbudzać emocji w stosunku do już załatwionych spraw. Zamiarem było utworzenie działalności po byłej 

Ceramice. Oczywiście chodzi o to, by nie były to zakłady trujące.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: wyciąga wnioski, ze przedstawiciel Stowarzyszenia nie pomaga lecz 

zakłada, że wszyscy działają przeciw ekologii. 

Magdalena Pudo (na prośbę Zastępcy Burmistrza MiG): poinformowała, że ustawa narzuca krąg stron 

sprawy. Mieszkańcy informowani są przez obwieszczenia. Czynimy to zgodnie z wymogami ustawy. Gmina 

przekazała właściwym organom Raport z prośbą o opinie na jego temat. Postępowanie jest w toku i trwa.  

Radny Stanisław Nowak: obecni inwestorzy są niewidoczni. Nie wiadomo z kim mamy do czynienia i z kim 

rozmawiać.  

21. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że porządek obrad IV sesji Rady Miejskiej został zrealizowany, 

wobec czego – dziękując wszystkim za przybycie i udział – zamknęła obrady o godzinie 12.32. 
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